
Protokół z 1 Posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
 które odbyło się w dniu 6 czerwca 2024 roku 

w Szkole Podstawowej im. Bohaterów Warszawy w Podkowie Leśnej  
przy ul. Jana Pawła II 20 

 
 
Obecni członkowie Komisji: 
- Aleksandra Bankiewicz – Przewodnicząca Komisji  
- Anna Baranowska 
- Adam Krupa 
- Dąbrówka Smolny 
- Wojciech Żółtowski 
- Ewa Wolska 
oraz 
Radna Agata Brzozowska-Kempf 
 
Ad. 1) 

Przewodnicząca Komisji rozpoczęła posiedzenie o godzinie 18.05, odczytała klauzule RODO, 
przywitała obecnych na posiedzeniu członków Komisji (obecnych 5 członków Komisji: 
Aleksandra Bankiewicz, Adam Krupa, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski, Ewa Wolska) 
oraz stwierdziła kworum. 
 
Ad. 2) 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek posiedzenia i zawnioskowała o zmianę 
porządku obrad poprzez usunięcie punktu „Dyskusja nad projektem regulaminu działania 
Komisji.”  
 
Radna Dąbrówka Smolny zapytała dlaczego proponowane jest zdjęcie tego punktu z obrad. 
 
Przewodnicząca Komisji powiedziała, że Radni otrzymali wiadomość z biura prawnego Urzędu 
Miasta Podkowa Leśna z informacją, że w ustawie o samorządzie gminnym jest określony tryb 
i zasady działania komisji, w związku z czym nie należy dublować tych zasad tworząc osobny 
regulamin.  
 
Radna Agata Brzozowska-Kempf powiedziała, że kwestia przyjęcia regulaminów przez 
poszczególne komisje ma być ustalona między mecenasem, a Przewodniczącym Rady Miasta. 
Na wczorajszym posiedzeniu Komisji Gospodarki i Ładu Przestrzennego punkt dotyczący 
regulaminu działania komisji został zdjęty z porządku obrad ze względu na niejednoznaczną 
opinie co do konieczności jego przyjęcia. Jeśli zostanie podjęta ostateczna decyzja co do 
regulaminów i będzie wymagane ich przyjęcie to punkt ten będzie obradowany na 
posiedzeniu komisji.   
 
Radny Wojciech Żółtowski powiedział, że w statucie Rady Miasta są szczegółowo określone 
zasady działania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Rewizyjnej w związku z czym 
zbędne jest powtórne określanie zasad pracy tych komisji w osobnym dokumencie. Komisje 
nie mają obowiązku przyjęcia własnych regulaminów. 



 
Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie dot. zaproponowanej zmiany porządku 
posiedzenia. 
W wyniku jednomyślnego głosowania punkt został zdjęty z porządku obrad. 
 
Przyjęty porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 
3. Propozycja planu pracy Komisji na 2024 rok. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad. 3) 

Przewodnicząca odczytała projekt planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2024 rok.  
 
Projekt planu pracy obejmował: 

1. Rozpatrywanie wpływających do Rady Miasta skarg, wniosków i petycji oraz 
przygotowywanie projektów uchwał i uzasadnień dotyczących skarg i petycji. 

2. Przygotowanie sprawozdania z pracy Komisji za 2024 rok. 
3. Przygotowanie planu pracy na 2025 rok. 

 
Radni nie zgłosili uwag do projektu.  
W wyniku jednomyślnego głosowania plan pracy Komisji został przyjęty. 
 
Ad. 4) 

O godzinie 18.15 do obrad dołączyła Radna Anna Baranowska. Obecnych 6 członków Komisji.  
 
Przewodnicząca Komisji powiedziała, że do Rady Miasta wpłynęła skarga dotycząca 
nieruchomości prywatnej. Skarga będzie omawiana na kolejnym posiedzeniu Komisji, 
ponieważ w ciągu 14 dni Burmistrz Miasta przekaże Radnym stanowisko w tej sprawie. 
 
Ad. 5) 
Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie o godzinie 18.17. 

 

Protokół sporządził Daniel Myszkowski 

                                                                                                      
Przewodniczący Komisji  

   Skarg, Wniosków i Petycji  
/-/ 

Aleksandra Bankiewicz 

 


